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Rada města Heřmanův Městec 

 

Zápis z 24. jednání 

Rady města Heřmanův Městec  konané dne 14. 12. 2016 v 17:00hod. 

kancelář starosty Města Heřmanův Městec, Městský úřad Heřmanův Městec, Havlíčkova 801 

 
Přítomni: Josef Kozel, Otakar Volejník, František Dvořák, MBA, Petr Kotora, MBA, Tereza Machová, PharmDr., Jiří 

Pošík, Jan Řehák  

Omluveni:   

Zapsal:  Ing. Ivana Jankovská, tajemník  

Přizváni:    

 

Text zahájení: 

Pan starosta přivítal přítomné, nikdo nevznesl námitky k zápisu z jednání dne 23.11.2016 a konstatoval, že navržený 
program nechce nikdo doplnit. 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Kontrola usnesení 

2. Kulturní komise 

3. Komise pro výchovu a vzdělávání 

4. Smlouva o poradenských službách v oboru BOZP 

5. Nájemní smlouva se spolkem Junák 

6. Požadavky města na údržbu I/17 podané v roce 2016 na ŘSD Pardubického kraje. 

7. Smlouva o dodávce vody - Slavkovice 71 

8. Dodatek smlouvy o technické podpoře software VITA 

9. Přehodnocení výše pojištění u vybraných vozidel města 

10. Žádost o bezúplatné užívání pozemku - psi - coursing 

11. Betlémské světlo 

12. Přidělení bytu 1+kk v Domě s pečovatelskou službou, Masarykovo náměstí čp. 950 

13. Smlouva o nájmu bytu - V Lukách čp. 955 

14. Prodloužení Smluv o nájmu městských bytů 

15. Věcné břemeno  - p. Prokop 

16. Věcné břemeno - p. Štěňha 

17. Věcné břemeno  - p. Machová 

18. Veřejná zakázka "Přístřešek pro techniku" 

19. Pronájem pozemku p.č. 856/3 a st. 1660 



Strana 2/22 

Bod Věc 

20. Změna druhu pozemku p.č. 1863/3 

21. Trvalý zábor pozemku 

22. Pravidla udělování dotací pro rok 2017 

23. Projektová dokumentace elektroinstalace a modernizace interiéru sokolovny - dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo 

24. Kácení lip v Chotěnicích 

25. Odměny ředitelů PO 

26. Platový výměr ředitelky MŠ 

27. Plán odpadového hospodářství města Heřmanův Městec 2017 - 2022 

28. Revitalizace kotelen - soběstačnost města 

29. Zadání výběrového řízení na provoz SD V Lukách 

30. Převzetí a uložení biologicky rozložitelného odpadu - Družstvo Agricola Bylany 

31. SZŠ Heřmanův Městec - uvolnění finančních prostředků z fondu odměn a z rezervního fondu příspěvkové 
organizace 

32. DDM Heřmanův Městec - uvolnění finančních prostředků z fondu odměn a z rezervního fondu příspěvkové 
organizace 

33. Návrh prostor pro nízkoprahové zařízení pro děti 

34. Navýšení počtu pracovníků v Domově pro seniory Heřmanův Městec 

35. ZŠ Heřmanův Městec - uvolnění finančních prostředků z fondu odměn a z rezervního fondu příspěvkové 
organizace 

36. Žádost o změnu finančního vztahu - Základní škola Heřmanův Městec 

37. Kronika 2015 

38. Prodej vozidla Avia 

39. Odprodej nepotřebného zařízení bývalého MěÚ 

40. Bezúplatný převod majetku - DSO Heřmanoměstecko 

41. Charitativní akce 

42. Dopis - paní Levinská 

43. Plán práce RM na 1.pololetí 2017 a harmonogram zasedání ZM 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1.   Kontrola usnesení 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Kontrolu usnesení, jejichž termín splnění byl v období od 23.11.2016 do 14.12.2016 předložila paní tajemnice. 
Splněna byla v termínu všechna s výjimkou usnesení č. R/2016/369 - "Předložit Radě města návrh smlouvy s Ing. Ach. 
Ondřejem Teplým pro trvalou spolupráci", pan starosta zdůvodnil navrhovaný posun k 31.1.2017 tím, že společná 
schůzka starosty a architekta se bude konat až v lednu 2017. 

Usnesení č. R/2016/444 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 
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I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předkládanou kontrolu usnesení a její plnění 

I I .   s c h v a l u j e  

změnu termínu plnění usnesení č. R/2016/369 na 31.1.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

2.  Kulturní komise 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Zápis z jednání kulturní komise č. 5/2016 předložil pan místostarosta, k rezignaci p. Kvise sdělil, že spolek Heřmani, 
který ho delegoval, nemá potřebu odstupujícího člena nahrazovat jiným zástupcem. Dále se vyjádřil k jednotlivým 
bodům, připomínky komise k pravidlům poskytování dotací byly zapracovány do jejich novely. 

Usnesení č. R/2016/445 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

1.  zápis z jednání Kulturní komise č.5/2016 

2.  rezignaci člena komise Tadeáše Kvise 

3.  navázání spolupráce SPOKULu HM, p.o. s historičkou umění, která předložila koncepci provozu galerie 
Židovský dvojdomek a doporučení komise koncepci realizovat 

4.  doporučení komise nabídnout starý klavír se synagogy případným zájemcům 

5.  vyjádření k možným úpravám pravidel pro poskytovatele dotací a o mechanismu vyhodnocování žádostí 

I I .   u k l á d á  

1.  Otakaru Volejníkovi, místostarostovi 

1.1.  zajistit inzercí prodej starého klavíru ze synagogy a v případě nezájmu nabídnout klavír za 
symbolickou cenu např. zájemci, který by ho využil např. na náhradní díly. 

Termín: 30.4.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

3.  Komise pro výchovu a vzdělávání 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil zápis z jednání komise č. 6/2016, upřesnil, že počet dětí pravděpodobně nastoupivších 
do předškolních tříd je k dispozici (podle roku narození), ale není směrodatný, neboť děti mohou rodiče zapsat do 
jiných školek, jsou možné i odklady. Finanční krytí úpravy budovy je ve schváleném rozpočtu pro rok 2017 
(dokumentace rekonstrukce), zachování staré budovy radnice pro družinu je dle pana starosty nadlimitní, budova čp. 
4 bude k dispozici družině a měla by pro její potřeby stačit. Bylo konstatováno, že kapacitní možnosti budovy čp. 4 
ukáže až samotný projekt. 

Usnesení č. R/2016/446 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

1.  zápis z jednání Komise pro výchovu a vzdělávání, které se uskutečnilo dne 30.11.2016 
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2.  doporučení komise zajistit informace o počtu dětí, které budou žádat o absolvování povinného 
předškolního vzdělávání v MŠ 

3.  doporučení komise urychleně realizovat rekonstrukci budovy bývalého MěÚ za účelem umístění školní 
družiny a umístění kmenových tříd ZŠ a doporučení komise zachovat současné prostory staré radnice 
pro částečné využití školní družiny 

4.  doporučení komise aktualizovat termíny na předkládání vyúčtovaných dotací v roce 2017 na dva termíny 
a to 30.8. resp.31.1.násl. roku. 

I I .   u k l á d á  

1.  Otakaru Volejníkovi, místostarostovi 

1.1.  projednat s ředitelkami MŠ předpokládané potřebné kapacity MŠ pro umístění dětí do 
předškolního vzdělávacího procesu od září 2017 

Termín: 31.1.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

4.  Smlouva o poradenských službách v oboru BOZP 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Návrh smlouvy na poradenské služby v oblasti BOZP předložila paní tajemnice. Důvodem změny dodavatele je 
nespokojenost s dosavadním dodavatelem i nižší cena nabídky p. Jakuba Novotného. Původní smlouva se 
společností PREPO - TEAM s.r.o. končí s koncem roku a novou smlouvu se členové rady dohodli uzavřít na jeden rok s 
právem ji prodloužit. Před podpisem smlouvy je nutno vyprecizovat v ní užívaný pojem pracovník ve věcech 
technických. 

Usnesení č. R/2016/447 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

uzavření Smlouvy o poradenských službách v oboru bezpečnosti práce a ochrany zdraví při práci s panem 
Jakubem Novotným, Dlouhá 269, 538 04 Prachovice s tím že bude na dobu 1.1.2017 až 31.12.2017 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního a vedlejšího hospodářství 

1.1.  zajistit podepsání Smlouvy o poradenských službách v oboru bezpečnosti práce a ochrany zdraví při 
práci s panem Jakubem Novotným, 538 04 Prachovice 

Termín: 23.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

5.  Nájemní smlouva se spolkem Junák 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Návrh usnesení předložil pan starosta, smlouva se spolkem JUNÁK je po revizi nájemních smluv jediná, která byla 
označena za přežitou a nedostatečnou. Nové znění zpracoval JUDr. Plavec, po schválení radou města bude 
postoupena ústředí JUNÁKa k podpisu. Bylo konstatováno, že v návrhu jsou chyby (překlepy) a je třeba upozornit 
autora a před podpisem smlouvy je odstranit. 

Usnesení č. R/2016/448 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 
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I .   s c h v a l u j e  

předloženou smlouvu na pronájem nebytových prostor v čp. 586, pozemek parcelní číslo 233/3 a st.798 v k.ú. 
Heřmanův Městec se spolkem Junák - český skaut, středisko Leknín Heřmanův Městec, z. s. nám. Míru 586, 
538036 Heřmanův Městec 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit podepsání smlouvy na pronájem nebytových prostor se spolkem Junák 

Termín: 31.1.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

6.  Požadavky města na údržbu I/17 podané v roce 2016 na ŘSD Pardubického kraje. 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Na základě usnesení Rady města č. R/2016/407 ze dne 9.11.2016 pan starosta předložil k projednání e-mailovou 
komunikaci týkající se požadavků Odboru investic a údržby majetku města na údržbu silnice I/17 v intravilánu města, 
které byly podány v roce 2016 na správce komunikace, tj. ŘSD Pardubického kraje. V dané věci bylo s pracovníky ŘSD 
Pardubického kraje jednáno rovněž telefonicky. Dne 15.12.2016 proběhne jednání se zástupcem ŘSD ohledně 
přechodů (již třetí jednání). Informována bude komise životního prostředí. 

Usnesení č. R/2016/449 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informaci vedoucího odboru investic a údržby majetku města týkající se požadavků města na údržbu silnice I/17 
v intravilánu města, které byly podány v roce 2016 na správce komunikace, tj. Ředitelství silnic a dálnic 
Pardubického kraje. 

 

7.  Smlouva o dodávce vody - Slavkovice 71 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil aktualizaci smlouvy s Vodárenskou společností Chrudim a.s. o dodávce pitné vody do domu 
č.p. 71 ve Slavkovicích (bývalá hájovna), včetně dohody o přistoupení k povinnostem odběratele, jejímž předmětem 
je převod fakturace na společnost BYTEM HM s.r.o., která zajišťuje správu bytového fondu města a vyúčtování s 
nájemníkem. 

Usnesení č. R/2016/450 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

uzavření smlouvy o dodávce pitné vody č. 23071/3 se společností Vodárenská společnost Chrudim a.s. a 
dohodu o přistoupení k povinnostem odběratele se společností BYTEP HM s.r.o. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit uzavření smlouvy o dodávce pitné vody č. 23071/3 se společností Vodárenská společnost 
Chrudim a.s. a dohody o přistoupení k povinnostem odběratele se společností BYTEP HM s.r.o. 

Termín: 23.12.2016 
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Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

8.  Dodatek smlouvy o technické podpoře software VITA 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil ke schválení dodatek smlouvy o technické podpoře SW VITA z důvodu rozšíření počtu licencí 
pro agendu Přestupky pro Městskou policii. Toto rozšíření znamená navýšení ceny o 870,- Kč za čtvrtletí (tj. 5 % z 
pořizovací hodnoty). 

Usnesení č. R/2016/451 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

dodatek ke smlouvě o technické podpoře SW VITA pro Městskou policii. 

I I .   u k l á d á  

1.  Ondřejovi Baumgartnerovi, vedoucí IT 

1.1.  zajistit podepsání dodatku. 

Termín: 13.1.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

9.  Přehodnocení výše pojištění u vybraných vozidel města 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil analýzu nabídek na pojištění vozidel technické skupiny, členové rady velmi kladně ohodnotili 
její úroveň a obsah (podrobné nabídky více pojišťoven na každé konkrétní vozidlo) i konečný návrh pojistných smluv.  

Usnesení č. R/2016/452 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

pokračování stávajících pojistných smluv na vozidla IVECO - Česká pojišťovna a.s., MITSUBISHI CANTER - Česká 
pojišťovna a.s., TOYOTA HILUX - Koperativa a.s.  

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

10.  Žádost o bezúplatné užívání pozemku - psi - coursing 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil k projednání žádost paní Zuzany Navrátilové zastupující neorganizovanou skupinu chovatelů 
psů zabývající se kynologickým sportem COURSING. Po projednání se zástupci Odboru investic a údržby majetku 
města se jako vhodná jeví lokalita části pozemku 1024/1 v Bažantnici po pravé straně příjezdové komunikace, avšak 
nezasahující do části fotbalového hřiště. Jedná se o snahu narovnat nedefinovanou situaci a dát jí řád, neboť jedna 
nelegální akce již v těchto prostorách proběhla. Odbor investic a údržby majetku města požaduje jasně definované 
zodpovědné osoby pořadatele těchto setkání, ohraničení cvičícího prostoru a přesný harmonogram termínů akcí. 
Stanovisko podpořila PharmDr. Machová. 
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Usnesení č. R/2016/453 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

bezúplatné užití části pozemku p.č. 1024/1 v parku Bažantnice pro pravidelné setkávání vyznavačů 
kynologického sportu Coursing na zkušební období 1.1.-30.6.2017. 

I I .   u k l á d á  

1.  Josefu Kozlovi, starostovi 

1.1.  se zástupci žadatele sepsat definici pravidel provozu kynologického sportu Coursing v části 
pozemku p.č. 1024/1 parku Bažantnice obsahující zejména zodpovědnou osobu pořadatele těchto 
setkání, ohraničení cvičícího prostoru a přesný harmonogramu termínů akcí 

Termín: 31.1.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

11.  Betlémské světlo 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil žádost skautů střediska Junák z Heřmanova Městce o užívání pozemku náměstí Míru pro 
tradiční akci Betlémské světlo dne 23.12.2016. Vzhledem k tomu, že tato akce je tradiční a má charitativní a 
nekomerční charakter, je navrženo upustit od místního poplatku za užívání veřejného prostranství. 

Usnesení č. R/2016/454 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   p r o j e d n a l a  

 Žádost spolku Junák - český skaut, středisko Leknín Heřmanův Městec, z.s. týkající se užívání pozemku náměstí 
Míru pro veřejnou akci „Betlémské světlo“ plánovanou na pátek 23.12.2016. 

I I .   u d ě l u j e  

souhlas s bezúplatným užíváním pozemků náměstí Míru před kostelem sv. Bartoloměje pro pořádání 
charitativní a veřejné akce „Betlémské světlo“ plánovanou na pátek 23.12.2015 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

12.  Přidělení bytu 1+kk v Domě s pečovatelskou službou, Masarykovo náměstí čp. 950 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil návrh na přidělení bytu v Domě s pečovatelskou službou na Masarykově náměstí čp. 950. 
Bylo osloveno všech 53 žadatelů o umístění do DPS. Z tohoto počtu projevilo zájem 6 žadatelek. Po provedeném 
místním šetření sociálním odborem bylo přihlédnuto k celkové životní situaci žadatelek a zpracován návrh přidělit 
byt p. Marii Kutřínové (náhradnice p. Marie Musilová). 

Usnesení č. R/2016/455 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  
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přidělení bytové jednotky 1+kk, I. kategorie, číslo evidenční 7 v Domě s pečovatelskou službou na Masarykově 
náměstí čp. 950 v Heřmanově Městci od 16.12.2016 v tomto pořadí:  

1. Marie Kutřínová 

2. Marie Musilová 

I I .   u k l á d á  

1.  Mgr. Janě Kopecké, vedoucí sociálního odboru 

1.1.  zajistit uzavření nájemní smlouvy 

Termín: 16.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

13.  Smlouva o nájmu bytu - V Lukách čp. 955 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil návrh na schválení nájemní smlouvy, jedná se o atypického řešení dle Usnesení Okresního 
soudu v Chrudimi ve věci řízení o pozůstalosti po Jiřím Starém (otec Ivy Markové).  Město Heřmanův Městec má 
uzavřenou Smlouvu o nájmu bytu na byt č. A 24 V Lukách s Jiřím a Evou Starými, oba nájemci již zemřeli a Okresní 
soud v Chrudimi vydal usnesení, kterým potvrzuje nabytí pozůstalosti Ivy Markové na nájem výše uvedeného bytu. 

Usnesení č. R/2016/456 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

uzavření Smlouvy o nájmu bytu č. A 24 (2 + kk) V Lukách čp. 955 v Heřmanově Městci s Ivou Markovou 

I I .   u k l á d á  

1.  Mgr. Janě Kopecké, vedoucí sociálního odboru 

1.1.  zajistit podepsání Smlouvy o nájmu bytu 

Termín: 23.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

14.  Prodloužení Smluv o nájmu městských bytů 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan starosta předložil žádosti o prodloužení nájmu v bytech pro Jiřího a Hanu Starých, Zdeňka Mrkuse, Jana a 
Marcelu Baxovi, kteří mají v nájmu městské byty a požádali o prodloužení nájmu od 01.01.2017 do 31.12.2017. 
Vzhledem k tomu, že nemají nedoplatky vůči městu bylo bez diskuze hlasováno. 

Usnesení č. R/2016/457 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

1.1.prodloužení Smlouvy o nájmu bytu na městský byt č. 4, Tylova čp. 387, Heřmanův Městec manž. Starým, a 
to od 1.1.2017 do 31.12.2017  

1.2. prodloužení Smlouvy o nájmu bytu na městský byt č. 7, Masarykovo náměstí čp. 33, Heřmanův Městec 
Zdeňku Mrkusovi, a to od 1.1.2017 do 31.12.2017  
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1.3. prodloužení Smlouvy o nájmu bytu na městský byt č. 4, Pod Pankrácí čp. 448, Heřmanův Městec manž. 
Baxovým, a to od 1.1.2017 do 31.12.2017 

I I .   u k l á d á  

1.  Mgr. Janě Kopecké, vedoucí sociálního odboru 

1.1.  zajistit sepsání dodatků ke Smlouvám o nájmu bytů 

Termín: 23.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

15.  Věcné břemeno  - p. Prokop 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil žádost p. Prokopa o zřízení věcného břemene  - služebnosti a smlouvu o právu provést stavbu. 
Jedná se o umístění nového kabelového vedení NN v délce 66 bm na pozemku města parcelní číslo 1755/10 a 
parcelní číslo 1801/11 v k.ú. Heřmanův Městec. V současné době nemá město v této lokalitě žádný záměr, který by 
kolidoval s uložením věcného břemene. 
Záměr o zřízení věcného břemene byl vyvěšen od 10.11.2016 do 28.11.2016. 

Usnesení č. R/2016/458 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

předloženou Smlouvu o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti a právu provést 
stavbu pro ČEZ Distribuce, a.s. k uložení kabelového vedení NN na pozemcích města parcelní číslo 1755/10 a 
parcelní číslo 1801/11. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  Zajistit podepsání Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti a 
smlouvu o právu provést stavbu pro ČEZ Distribuce, a.s.  pro uložení kabelového vedení NN, kdy 
město Heřmanův Městec je výlučným vlastníkem parcel číslo 1755/10 a 1801/11. Rozsah věcného 
břemene je cca 66 bm a poplatek za zřízení bude vypočítán dle usnesení č.50/2015 ze dne 
21.9.2015 podle skutečného zaměření. 

Termín: 6.1.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

16.  Věcné břemeno - p. Štěňha 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil ke schválení Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene  - služebnosti a smlouvu o 
právu provést stavbu.  Jedná se o umístění nového kabelového vedení NN v délce 3 bm na pozemku města  parcelní 
číslo 183/2 v k.ú. Heřmanův Městec. V současné době nemá město v této lokalitě žádný záměr, který by kolidoval s 
uložením věcného břemene. Záměr o zřízení věcného břemene byl vyvěšen od 10.11.2016 do 28.11.2016. 

Usnesení č. R/2016/459 

Předloženo bylo následující usnesení: 
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 Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

předloženou Smlouvu o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti a právu provést 
stavbu pro ČEZ Distribuce, a.s. k uložení kabelového vedení NN na pozemcích města parcelní číslo 183/2. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit podepsání Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti a 
smlouvu o právu provést stavbu pro ČEZ Distribuce, a.s.  pro uložení kabelového vedení NN, kdy 
město Heřmanův Městec je výlučným vlastníkem parcel číslo 183/2. Rozsah věcného břemene je 3 
bm a poplatek za zřízení bude vypočítán dle usnesení č.50/2015 ze dne 21.9.2015 podle 
skutečného zaměření. 

Termín: 6.1.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

17.  Věcné břemeno  - p. Machová 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil k projednání smlouvu o zřízení věcného břemene na pozemku parcelní číslo 2133/1 v k.ú. 
Heřmanův Městec - lokalita Ježkovka. Jedná se o uložení dešťové kanalizace pro odvod dešťových vod ze střechy 
rekreační chaty č.ev. 2083 v délce 4,5 m. Náhrada za zřízení věcného břemene je dle usnesení 50/2015 ze dne 
21.9.2015 stanovena na 3.025,- Kč včetně DPH. Bude zveřejněn záměr. 

Usnesení č. R/2016/460 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předloženou smlouvu o zřízení věcného břemene na pozemku parcelní číslo 2133/1 v k.ú.Heřmanův Městec s 
paní PharmDr. Terezou Machovou 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit vyvěšení záměru na zřízení věcného břemene na pozemku parcelní číslo 2133/1 

Termín: 23.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

18.  Veřejná zakázka "Přístřešek pro techniku" 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Návrh usnesení předložil pan starosta, připomněl, že na výběr dodavatele stavby přístřešku pro techniku v areálu 
technické skupiny byla vypsána veřejná zakázka malého rozsahu, při které byla podaná jediná nabídka. Z tohoto 
důvodu byla zakázka zrušena a vypsána nová, opět byla podaná opět pouze jediná nabídka a jeden z dodavatelů se 
po obdržení zadávací dokumentace omluvil. Zakázka měla být realizována v roce 2017 a v zadávací dokumentaci byla 
podmíněna schválením akce v rozpočtu města. Vzhledem k tomu, že byla podaná pouze jediná nabídka a v návrhu 
rozpočtu na rok 2017 tato akce zařazena není, odbor I a ÚMM doporučuje zakázku zrušit bez otevírání obálky s 
obdrženou nabídkou a novou zakázku nevypisovat (případně vypsat až v případě zajištění finančních prostředků). 

Usnesení č. R/2016/461 

Předloženo bylo následující usnesení: 
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Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informaci odboru investic a údržby majetku města o podání jediné nabídky na veřejnou zakázku "Přístřešek pro 
techniku" 

I I .   r o z h o d u j e  

o zrušení veřejné zakázky "Přístřešek pro techniku" 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

19.  Pronájem pozemku p.č. 856/3 a st. 1660 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil návrh usnesení. Pozemky parcelní číslo 856/3 a st. 1660 v k.ú. Heřmanův Městec v lokalitě 
Jěžkovka měl od města Heřmanův Městec pronajaté pan Miroslav Pospíšil. Pan Pospíšil zemřel a o pronájem 
pozemků požádala jeho dcera paní Dana Pospíšilová. V první fázi je nutno zveřejnit na úřední desce záměr města 
pozemky pronajmout. 

Usnesení č. R/2016/462 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

ukončení nájemní smlouvy z důvodu úmrtí pana Miroslava Pospíšila 

I I .   d o p o r u č u j e  

uzavření nájemní smlouvy na pozemek parcelní číslo 856/3 za cenu 4,- Kč/m2/ rok a st.1660 za cenu 7,- 
Kč/m2/rok v k.ú. Heřmanův Městec s paní Danou Pospíšilovou 

I I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit vyvěšení záměru na pronájem pozemků parcelní číslo 856/3 a st. 1660 

Termín: 23.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

20.  Změna druhu pozemku p.č. 1863/3 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil na základě usnesení Rady města č. R/2016/407 k projednání podklady k návrhu na převedení 
pozemku parcelní číslo 1863/3 z lesního pozemku na ostatní plochu. Podmínkou převodu je souhlas MěÚ Chrud im - 
odbor životního prostředí, uhrazení poplatku za převod pozemku ve výši 52,66 Kč/m2 (pozemek p.č. 1863/3 má 
výměru 5597m2, tzn. poplatek by činil 294.738,- Kč) a v případě převodu části pozemku je třeba nechat vypracovat 
geometrický plán. Vzhledem k tomu, že cca 60 % z výměry pozemku plní funkci lesa nedoporučuje Odbor investic a 
údržby majetku města převod pozemku v celé výměře na ostatní plochu. Diskuze proběhla nad možností vyjmout 
cestu a nic jiného. Členové rady konstatovali, že výše poplatku za tento úkon je významně vysoká. 

Usnesení č. R/2016/463 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   n e s c h v a l u j e  
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převod pozemku parcelní číslo 1863/3 o výměře 5597 m2 v k. ú. Heřmanův Městec z lesního pozemku na 
ostatní plochu 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit informování Komise životního prostředí o usnesení Rady města 

Termín: 13.1.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

21.  Trvalý zábor pozemku 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil žádost společenství vlastníků bytů v č.p. 607,608, ul. Jiráskova o trvalý zábor pozemku parcelní 
číslo 202/1, který se nachází pod nově budovanými balkóny. Byl předložen k projednání návrh smlouvy mezi 
Společenstvím vlastníků bytů domu označeného vchody čp. 607 a čp.608 a Městem Heřmanův Městec na trvalý 
zábor pozemku p.č. 202/12 v k.ú. Heřmanův Městec, který je ve vlastnictví města o výměře 12 m2. 

Usnesení č. R/2016/464 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

smlouvu mezi Společenstvím vlastníků bytů v domě označeného vchody čp. 607 a čp. 608 Jiráskova 607 
Heřmanův Městec a Městem Heřmanův Městec na trvalý zábor pozemku p.č. 202/1 v k.ú. Heřmanův Městec, 
který je ve vlastnictví Města Heřmanův Městec. Zároveň požadujeme po stavebníkovi, aby po dokončení 
stavebních prací uvedl pozemek p.č. 202/1 v k.ú. Heřmanův Městec do původního stavu. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit podepsání smlouvy o trvalém záboru na pozemku p.č. 202/1 

Termín: 6.1.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

22.  Pravidla udělování dotací pro rok 2017 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil ke schválení aktualizaci pravidel pro poskytování dotací pro rok 2017. ZÁSADY jsou beze změny 
- aktualizují se pouze pravidla. Pochválil spolupráci s komisemi, sportovní komise měla 3 připomínky, 2 bylo 
vyhověno, připomínkám komise kulturní a komise výchovy a vzdělávání bylo vyhověno a termíny vyúčtování byly 
sjednoceny. Pan starosta dá informaci do LEKNÍNu. 

Usnesení č. R/2016/465 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

1.  Pravidla pro poskytování dotací pro rok 2017 - PROGRAM PODPORY SPORTU 

2.  Pravidla pro poskytování dotací pro rok 2017 - PROGRAM PODPORY KULTURY 

3.  Pravidla pro poskytování dotací pro rok 2017 - PROGRAM PODPORY SPOLKOVÉ A KOMUNITNÍ ČINNOSTI 

4.  Pravidla pro poskytování dotací pro rok 2017 - PROGRAM PODPORY VOLNÉHO ČASU DĚTÍ A MLÁDEŽE 
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I I .   u k l á d á  

1.  Ondřejovi Baumgartnerovi, vedoucí IT 

1.1.  zajistit zveřejnění všech dotačních dokumentů v souladu se zásadami 

Termín: 31.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

23.  Projektová dokumentace elektroinstalace a modernizace interiéru sokolovny - dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil ke schválení dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo se společností D-cinema, s.r.o. na 
vypracování projektové dokumentace elektroinstalace a modernizace interiéru sokolovny. Předmětem dodatku je 
posunutí termínu dokončení do 31.12.2016, a to na základě žádosti zhotovitele z důvodu pozdějšího odsouhlasení 
návrhu řešení objednatelem. 

Usnesení č. R/2016/466 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

uzavření Dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo se společností D-cinema, s.r.o. na zakázku "Projektová dokumentace 
elektroinstalace a modernizace interiéru sokolovny" 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit uzavření Dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo se společností D-cinema, s.r.o. na zakázku 
"Projektová dokumentace elektroinstalace a modernizace interiéru sokolovny" 

Termín: 23.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

24.  Kácení lip v Chotěnicích 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil žádost Osadního výboru Chotěnice využít pro činnost OV dřevní hmotu z 2 ks lip rostoucích u 
autobusové zastávky ve směru na Morašice. Stromy byly, rozhodnutím MěÚ Heřmanův Městec, stavební odbor ze 
dne 7.11.2016, povoleny skácet. Odbor investic a údržby majetku města navrhuje, aby kácení provedli, v rámci 
výcviku, členové výjezdové jednotky SDH Chotěnice a doporučuje využít dřevo pro činnost OV Chotěnice, stejně bylo 
postupováno při kácení stromů v obvodu OV Konopáč. 

Usnesení č. R/2016/467 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

1.  pokácení dvou lip u čekárny v Chotěnicích. Kácení provedou v rámci výcviku práce s motorovou pilou 
členové SDH Chotěnice. 

2.  ponechání dřeva Osadnímu výboru Chotěnice pro spolkovou činnost obce 

I I .   u k l á d á  

1.  Lucii Aišmanové, předsedkyni osadního výboru pro Chotěnice a Radlín 

1.1.  informovat Radu města, jakým způsobem bylo dřevo využito OV Chotěnice 
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Termín: 30.11.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

25.  Odměny ředitelů PO 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil návrh odměn ředitelů příspěvkových organizací k 30. 11. 2016 za splnění mimořádných 
pracovních úkolů v souladu s § 134 zákoníku práce. Odměna je poskytovaná k  30.11.  za hodnocené období červen 
až listopad běžného roku. Odměna je vyplácena ze mzdových prostředků příspěvkové organizace. Členové rady 
vyslovili uznání ředitelům za předložené podklady. 

Usnesení č. R/2016/468 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

odměny ředitelům příspěvkových organizací za splnění mimořádných pracovních úkolů v souladu s § 134 
zákoníku práce 

I I .   u k l á d á  

1.  Otakaru Volejníkovi, místostarostovi 

1.1.  informovat ředitele PO 

Termín: 19.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

26.  Platový výměr ředitelky MŠ 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Návrh usnesení předložil pan místostarosta, platový výměr je stanoven dle tabulek, proběhla diskuze nad výší 
osobního příplatku. 

Usnesení č. R/2016/469 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

Platový výměr paní ředitelky Hany Vaňkové, Mateřské školy, Heřmanův Městec, Jonášova 726 

I I .   u k l á d á  

1.  Otakaru Volejníkovi, místostarostovi 

1.1.  doplnit do platového výměru číslo usnesení RM, zajistit podepsání a předání platového výměru 

Termín: 31.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

27.  Plán odpadového hospodářství města Heřmanův Městec 2017 - 2022 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
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Pan starosta zhodnotil vývoj plánu odpadového hospodářství v minulosti, Ing. Floriánová poptala 3 společnosti a byla 
vyslovena spokojenost s postupem prací. Pokud rada města plán schválí, bude postoupen na krajský úřad a po jeho 
odsouhlasení bude předložen ke schválení zastupitelstvem města. 

Usnesení č. R/2016/470 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   d o p o r u č u j e  

zastupitelstvu města ke schválení Plán odpadového hospodářství města Heřmanův Městec 2017 - 2022 

I I .   u k l á d á  

1.  Josefu Kozlovi, starostovi 

1.1.  předložit zastupitelstvu města k projednání navržený POH města Heřmanův Městec 2017 - 2022 

Termín: 31.3.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

28.  Revitalizace kotelen - soběstačnost města 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Návrh usnesení předložil pan starosta. V roce 2018 vyprší smlouvy na obsluhu kotelen, hledá se nový systém, který je 
motivován snahou o nezávislost na dodávce plynu a snížením ceny tepla (využitím štěpky). Dle sdělní Ing. Jedličky se 
ročně v lese vytvoří 1100 až 1330 m3 štěpky, kotelnám by stačilo 800 m3. Provoz kotelny i při nákupu štěpky je 
finančně méně náročný než při topení plynem. 

Usnesení č. R/2016/471 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

vypracování studie provozu městských kotelen směřující k energetické a zdrojové soběstačnosti města 
prostřednictvím společnosti DPU Revit s.r.o. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit objednání vypracování studie provozu městských kotelen směřující k energetické a zdrojové 
soběstačnosti města u společnosti DPU Revit s.r.o. 

Termín: 31.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

29.  Zadání výběrového řízení na provoz SD V Lukách 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Problematiku přiblížil pan starosta. Navrhl vypsat v první polovině roku 2017 výběrové řízení na provoz Sběrného 
dvora V Lukách, protože skončila jeho udržitelnost a společnost AVE CZ, která dvůr provozuje, sjednává na krajském 
úřadě prodloužení provozního řádu SD.  Odbor i a ÚMM doporučuje, aby provoz SD byl i nadále svěřen externí firmě 
vzhledem k rozsáhlosti povinností, které je nezbytné při nakládání s odpady splnit.  Dále navrhuje, aby zadání 
výběrového řízení včetně zadání projektu provedla externí firma, protože se jedná o zakázku velkého rozsahu. 
Zároveň doporučuje, aby byla podepsána smlouva, která se sjednává se společností AVE CZ odpadové hospodářství 
s.r.o. na provozování SD V Lukách do ukončení zadávacího řízení na nového dodavatele. Smlouva je vedena ve 
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stejném režimu jako smlouva předcházející, jedná se pouze o právní úpravu prodloužení provozu SD V Lukách 
společností AVE CZ. 

Usnesení č. R/2016/472 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

zajištění výběru dodavatelů na svoz odpadů a provoz sběrného dvora externí firmou 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního a vedlejšího hospodářství 

1.1.  zajistit uzavření smlouvy na provoz SD se společností AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. s 
platností do ukončení zadávacího řízení na nového dodavatele 

 
Termín: 16.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

30.  Převzetí a uložení biologicky rozložitelného odpadu - Družstvo Agricola Bylany 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil a zdůvodnil návrh usnesení. Biologicky rozložitelný odpad (dále BRO) odkládá město do 
kompostárny Družstva Agricola Bylany, které je dle požadavků dotace osobou oprávněnou nakládat s odpadem. S 
ohledem na splnění podmínek město musí takto odložit 68 t BRO ročně. Na základě místního šetření bylo zjištěno, že 
v dostupné vzdálenosti, od Heřmanova Městce není provozováno jiné vhodné zařízení, které by bylo oprávněno 
nakládat s BRO, nebo jsou jeho kapacity již naplněny. Ceny jsou stanoveny individuálně, ve většině zařízeních se 
jedná o 300 Kč a výše za odloženou tunu BRO. Vzhledem k výše uvedeným skutečnostem doporučuje radě města 
schválit smlouvu na převzetí a uložení BRO s Družstvem Agricola Bylany, protože se nachází od Heřmanova Městce v 
téměř bezprostřední blízkosti a cena za odložení jedné tuny BRO činí 100 Kč bez DPH. 

Usnesení č. R/2016/473 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

uzavření smlouvy o převzetí a uložení biologicky rozložitelného odpadu - Družstvo Agricola Bylany 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního a vedlejšího hospodářství 

1.1.  zajistit uzavření smlouvy o převzetí a uložení biologicky rozložitelného odpadu - Družstvo Agricola 
Bylany 

Termín: 16.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

31.  SZŠ Heřmanův Městec - uvolnění finančních prostředků z fondu odměn a z rezervního fondu příspěvkové 
organizace 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil žádost paní Mgr. Niny Pilné, ředitelky SZŠ Heřmanův Městec o uvolnění finanční částky 
87.000 Kč z fondu odměn a 32.000 Kč z rezervního fondu. Částka bude použita na vyplacení odměn pro zaměstnance 
školy. (Fond odměn výplata odměn, rezervní fond úhrada zákonného pojištění z vyplacených odměn). 
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Usnesení č. R/2016/474 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

uvolnění finančních prostředků ve výši 87.000 Kč z fondu odměn a 32.000 Kč z rezervního fondu. Částka bude 
použita na vyplacení odměn pro zaměstnance SZŠ 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního a vedlejšího hospodářství 

1.1.  dát na vědomí ředitelce SZŠ Heřmanův Městec, paní Mgr. Nině Pilné 

Termín: 19.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

32.  DDM Heřmanův Městec - uvolnění finančních prostředků z fondu odměn a z rezervního fondu příspěvkové 
organizace 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil žádost paní Mgr. Kateřiny Vackové, ředitelky DDM Heřmanův Městec o uvolnění finanční 
částky 30.000 Kč z fondu odměn a 10.600 Kč z rezervního fondu. Částka bude použita na vyplacení odměn pro 
zaměstnance DDM. 

Usnesení č. R/2016/475 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

uvolnění finančních prostředků ve výši 30.000 Kč z fondu odměn a 10.600 Kč z rezervního fondu. Částka bude 
použita na vyplacení odměn pro zaměstnance DDM 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního a vedlejšího hospodářství 

1.1.  dát na vědomí ředitelce DDM Heřmanův Městec, paní Mgr. Kateřině Vackové 

Termín: 19.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

33.  Návrh prostor pro nízkoprahové zařízení pro děti 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil materiál, proběhla diskuze nad místem, kde bude nízkoprahové zařízení pro děti 
umístěno a nad nejasnou finanční náročností. Odbor investic a údržby majetku města navrhuje využít pro zřízení 
nízkoprahového zařízení pro děti prostory kanceláří Sociálního odboru, vč. sociálního zařízení v 2.NP, v budově na  
nám. Míru č.p. 4. Předmětné prostory si ředitelka a koordinátorka prohlédly a navrhované prostory jim vyhovují. 

Usnesení č. R/2016/476 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 
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I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předložený návrh na umístění nízkoprahového zařízení pro děti do budovy bývalého MěÚ, náměstí Míru č.p.4  - 
do kanceláří Sociálního odboru a to včetně sociálního zařízení v 2 NP 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

34.  Navýšení počtu pracovníků v Domově pro seniory Heřmanův Městec 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil žádost ředitele Domova pro seniory Heřmanův Městec o navýšení průměrného počtu 
pracovníků ze stávajícího limitu 100 na 102 od 1.1.2017. Požadavek ředitele Domova pro seniory Heřmanův Městec 
vychází ze skutečnosti posledních let, kdy jsou do domova přijímáni převážně klienti se stále vyššími požadavky na 
celodenní péči. Požadavek je v souladu s připravovanou novelou č. 108/2006 Sb., o sociálních službách. Navýšení 
mezd je kryto rozpočtem. 

Usnesení č. R/2016/477 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

navýšení průměrného počtu pracovníků Domova pro seniory Heřmanův Městec, ze stávajícího limitu 100 na 
102 pracovníků. Navýšení je platné od 1.1.2017 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního a vedlejšího hospodářství 

1.1.  dát na vědomí Ing. Petru Mazurovi, řediteli Domova pro seniory Heřmanův Městec 

Termín: 31.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

35.  ZŠ Heřmanův Městec - uvolnění finančních prostředků z fondu odměn a z rezervního fondu příspěvkové 
organizace 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta představil žádost ředitele ZŠ o uvolnění finanční částky 100.000 Kč z fondu odměn a 36.000 Kč z 
rezervního fondu. Částka bude použita na vyplacení odměn pro zaměstnance školy. 

Usnesení č. R/2016/478 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

uvolnění finančních prostředků ve výši 100.000 Kč z fondu odměn a 36.000 Kč z rezervního fondu. Částka bude 
použita na vyplacení odměn pro zaměstnance ZŠ 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního a vedlejšího hospodářství 

1.1.  dát na vědomí řediteli ZŠ Heřmanův Městec, panu Mgr. Stanislavu Mrázovi 

Termín: 19.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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36.  Žádost o změnu finančního vztahu - Základní škola Heřmanův Městec 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil žádost ředitele ZŠ na změnu finančního vztahu mezi zřizovatelem a ZŠ.  Pan ředitel žádá 
o ponížení neinvestičního příspěvku. Částku se ZŠ podařilo ušetřit v souvislosti s úsporou energií a šetřením na 
běžných výdajích. Dále pan ředitel žádá o převedení této částky na opravy v příštím roce (jako návrh uvádí opravu 
věžiček střechy na staré budově).  ZŠ v roce 2016 hospodaří s neinvestičním příspěvkem ve výši 4 600 000 Kč. 
Členové rady konstatovali, že nebyla plně využita kontrolní činnost nad čtvrtletními výkazy ZŠ, ze kterých je trend 
úspory patrný a bylo možné uspořené finance použít na opravy v rámci roku 2016 a nebylo nutné je vracet 
zřizovateli. 

Usnesení č. R/2016/479 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

1.  úpravu finančního vztahu mezi zřizovatelem a příspěvkovou organizací, tedy ponížení neinvestičního 
příspěvku pro rok 2016 o 100 000 Kč. 

2.  rozpočtové opatření 5/2016 spočívající v ponížení neinvestičního příspěvku ZŠ o 100.000 Kč. a začlenění 
dotačních položek do rozpočtového opatření 

I I .   u k l á d á  

1.  řediteli ZŠ Heřmanův Městec 

1.1.  zajistit převedení finančních prostředků zpět na účet města 

Termín: 31.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

37.  Kronika 2015 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pa místostarosta předložil ke schválení text kroniky za rok 2015. Konstatoval, že text kroniky odpovídá skutečnosti, 
ale archiv kroniky je neuspořádaný, nutno řešit systém archivace a personální obsazení na úseku tvorby a správy 
archivu. 

Usnesení č. R/2016/480 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

obsah zápisu kroniky města Heřmanův Městec za rok 2015 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

38.  Prodej vozidla Avia 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta připomněl historii prodeje vozidla, na zveřejněný záměr odprodeje za cenu dle odhadu nikdo 
nereagoval, cena byla snížena a opět nikdo neprojevil zájem. Padl návrh zveřejnit nový záměr s ještě nižší cenou.  
PRO hlasovali: p. Řěhák a p. Volejník, ZDRŽEL: p. Pošík, PROTI: p. Kozel, p. Kotora, MBA, p. Dvořák, MBA, PharmDr. 
Machová - návrh nebyl odsouhlasen. Další návrh zněl na likvidaci vozidla prostřednictvím vrakoviště. PRO hlasovali: 
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p. Pošík, p. Kozel, p. Kotora, MBA, p. Dvořák, MBA, PharmDr. Machová, ZDRŽEL se p. Řěhák a p. Volejník, návrh byl 
přijat a bylo upraveno předkládané usnesení. 

Usnesení č. R/2016/481 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informaci odboru investic a údržby majetku města o tom, že ani na druhý záměr prodat vozidlo Avia nebyla 
podaná žádná nabídka 

I I .   s c h v a l u j e  

ekologickou likvidaci vozidla Avia 

I I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit ekologickou likvidaci vozidla Avia 

Termín: 28.2.2017 

Přijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 2, mimo místnost: 0 

 

39.  Odprodej nepotřebného zařízení bývalého MěÚ 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta navrhl nepotřebné zařízení budovy MěÚ na nám. Míru č. 4 nabídnout k odprodeji neziskovým 
organizacím sídlícím v Heřmanově Městci a následně odprodat dalším případným zájemcům. Cena nepotřebného 
zařízení bude stanovena Likvidační komisí stanovenou při MěÚ s přihlédnutím na stáří a současnému stavu. Dále 
navrhl likvidaci poškozeného zařízení z důvodu prasklého přívodu vody (v noci ze dne 12.5. na 13.5.2016). 

Usnesení č. R/2016/482 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

1.  odprodej nepotřebného zařízení bývalého MěÚ neziskovým organizacím sídlících v Heřmanově Městci a 
následně odprodej dalším případným zájemcům 

2.  likvidace poškozeného zařízení z budovy bývalého MěÚ dle soupisu likvidátora pojišťovny po havárii 
přívodu vody 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit ve spolupráci s likvidační komisí likvidaci poškozeného zařízení z budovy bývalého MěÚ 

Termín: 31.3.2017 

1.2.  nabídnout k odprodeji nepotřebné zařízení bývalého MěÚ neziskovým organizacím sídlících na 
území města a stanovit prodejní ceny s přihlédnutím ke stavu a stáří nepotřebného zařízení a 
předložit RM ke schválení. 

Termín: 31.3.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

40.  Bezúplatný převod majetku - DSO Heřmanoměstecko 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
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Návrh usnesení předložil pan starosta. Shromáždění zástupců členských obcí svazku Heřmanoměstecko č.4/2016 dne 
24.11.2016 schválilo bezúplatný převod dřevěného mobiliáře (turistických informačních tabulí) na město Heřmanův 
Městec. V minulosti byly tyto tabule pořízeny svazkem obcí z dotace, jejíž udržitelnost vypršela. Převodem na město 
tak bude možné řešit jejich údržbu. Obsahová část (mapy) je aktuálně předmětem dotace svazku, který by zajistil 
jejich renovaci v roce 2017. 

Usnesení č. R/2016/483 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

smlouvu o bezúplatném převodu majetku DSO Heřmanoměstecko na město Heřmanův Městec, jejíž 
předmětem je převod dřevěného mobiliáře (turistické informační tabule) v hodnotě 31.780 Kč. 

I I .   u k l á d á  

1.  Josefu Kozlovi, starostovi 

1.1.  podepsat smlouvu o bezúplatném převodu majetku s DSO Heřmanoměstecko 

Termín: 31.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

41.  Charitativní akce 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta přednesl žádost předsedkyně Českého svazu žen o zapůjčení sálu v 1.poschodí MFC v roce 2017 
pro účely charitativního bazaru dětského oblečení. Členové rady se shodli zapůjčit sál bezplatně. 

Usnesení č. R/2016/484 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

zapůjčení sálu v prostorách MFC Českému svazu žen Heřmanův Městec za účelem charitativní akce ve dnech 
14-16.3.2017 a ve dnech 17.-19.10.2017 bezplatně 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

42.  Dopis - paní Levinská 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta představil dopis občanů, korespondenční adresa - paní Levinská. Tento dopis není peticí ve smyslu 
petičního zákona, a proto připravená odpověď je pouze formou dopisu. Paní Levinská je rovněž zmocněnec petičního 
výboru, který usiluje zachovat budovy bývalého žel. depa a vodárny. Ve vyjádření Danuše Levinské, (dopis doručen 
dne 2.12.2016) je nepravdivě uvedeno, že v odpovědi na petici ze dne 8.11.2016 jsou uvedeny neúplné informace. V 
podrobném dopisu, je popsán celý průběh projednávání petice a následujících připomínek ze strany paní Levinské.  
Původní petici rada města projednala na svém zasedání dne 25.5.2016. Paní Levinská, jako zmocněnec petičního 
výboru, obdržela radou města schválenou odpověď na petici, ve které je uvedeno, že ještě není vypracovaná studie a 
tedy nelze zodpovědět otázky týkající se zachování bývalého železničního depa a vodárny. Paní Levinská byla 
následně písemně pozvaná na prezentaci projektu studie dopravního terminálu, kde architekti zodpověděli veškeré 
otázky včetně odpovědi na požadavky uvedené v petici. Ve vyjádření ze dne 8.11.2016 je konstatováno, že po 
odpovědi architektů na vznesené dotazy nebyly zaznamenány ze strany paní Levinské žádné připomínky. Z 
popisovaných skutečností je zřejmé, že byla celá záležitost projednaná na veřejné prezentaci dne 20.9.2016. 
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Usnesení č. R/2016/485 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  s e  s o u h l a s e m  n a  v ě d o m í  

odpověď vedení města Heřmanův Městec na dopis občanů 

I I .   u k l á d á  

1.  Otakaru Volejníkovi, místostarostovi 

1.1.  zajistit odeslání dopisu kontaktní osobě paní Danuši Levinské 

Termín: 16.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

43.  Plán práce RM na 1.pololetí 2017 a harmonogram zasedání ZM 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil časový harmonogram jednání rady města a zastupitelstva města pro první pololetí roku 2017. 

Usnesení č. R/2016/486 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

1.  harmonogram jednání Rady města na 1.pololetí roku 2017: 

18.1.2017, 8.2.2017, 22.2.2017, 15.3.2017, 29.3.2017, 12.4.2017, 26.4.2017, 17.5.2017, 31.5.2017, 14.6.2017, 
28.6.2017 

2.  harmonogram jednání Zastupitelstva města na 1.pololetí 2017: 

13.3.2017, 12.6.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

 

 

Pan starosta poděkoval členům rady za spolupráci v roce 2016 a popřál úspěšný nový rok 2017. Následně pak jednání 
Rady města v 19.30 hod. ukončil. 

           

 

 

 

 

Josef Kozel, starosta 
 

 

Otakar Volejník, místostarosta 
 
 


